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P R O T O K O Ł Nr III/2014 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu , 

odbytej w dniu 16 grudnia 2014r. 
w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w godz. 15.00 do 19.20 
 
Ad. 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia III. Sesji Rady Miejskiej  
w Ogrodzieńcu  
Powitał wszystkich zebranych: 
- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,  
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 
- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 
 
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 
uczestniczyło 14 radnych,(nieobecna radna Grażyna Gołuchowska) co zostało 
potwierdzone podpisami na liście obecności. Ta liczba (liczba radnych) była 
wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad Radni otrzymali w materiałach 
sesyjnych, po czym zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku sesji. 
Wniosków o zmiany w porządku sesji nie było.  
Rada przyjęła porządek sesji wg którego prowadzone były obrady 
 
Porządek sesji przedstawiał się następująco  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.  
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5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Ogrodzieńcu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Strategii, Rozwoju i Promocji 
Gminy Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kolegium Redakcyjnego ”Gazety 
Ogrodzienieckiej”.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów i wydatków w budżecie 
gminy Ogrodzieniec na 2014 rok. 

12.  Omówienie projektu budżetu gminy Ogrodzieniec na 2015 rok. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
15. Zamkniecie obrad. 
 
 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu z sesji rady 
Protokoł z pierwszej sesji Rady Miejskiej z dnia 1 grudnia 2014r. wyłożony był do 
wglądu od 12 grudnia2014r. w Biurze Rady Miejskiej.  
Radni nie zgłosili uwagi do treści protokołu, wobec czego Przewodniczący stwierdził, 
że protokoł Nr 1/2014 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 1 grudnia 2014r. 
został przyjęty. 
 
 
Ad. 4. 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.  
 
Wraz z kończącym się rokiem finalizowane są realizowane w ostatnim czasie 
przedsięwzięcia i inwestycje gminne. Mimo, iż mamy grudzień aura sprzyjała 
zakończeniu prac zgodnie z harmonogramem: 
- Zakończono i odebrano roboty budowlane w ramach „Budowy II etapu oczyszczalni 
ścieków w Ogrodzieńcu”. 
- Ukończono budowę zatoki autobusowej w ciągu drogi wojewódzkiej 790 w Gieble 
Kolonii. W ramach tego zadania wykonano także wzdłuż zatoki chodnik o szerokości 
1,5m. 
- Odebrano zakończony I etap rozbudowy drogi gminnej ulicy Krótkiej w Fugasówce 
wraz z odwodnieniem.  
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- Zakończono II etap „Rewitalizacji Placu Piłsudskiego w Ogrodzieńcu wraz z budową 
amfiteatru” tym samym ukończono całą rewitalizację placu, który teraz nabrał 
nowego blasku.  
Koniec raku to czas podsumowania pracy, sporządzania sprawozdań z tego co 
zostało wykonane, ale także prowadzone są w Urzędzie przygotowania do realizacji 
kolejnych zadań z udziałem funduszy unijnych. W ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich pojawiły się nowe możliwości i w przyszłym okresie 
programowym będzie można ubiegać się o fundusze na remonty dróg lokalnych.  
 
 
Ad. 5  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  
 
Przewodniczący Rady odczytał ze statutu Gminy Ogrodzieniec oraz z ustawy o 
samorządzie gminnym przepisy prawne w zakresie funkcjonowania oraz powołania 
komisji rady. Następnie odbyło się zgłaszanie Radnych chętnych do pracy w Komisji. 
Do składu Komisji Rewizyjne zgłosili się następujący radni :  
1. Elżbieta Stanek 
2. Zbigniew Fabiańczyk 
3. Maria Lipka-Stępiewska 
4. Beata Jakacz 
5. Wanda Bednarz 
6. Jerzy Janoska 
7. Grzegorz Wałek 
8. Wioletta Baran 
9. Patryk Szczygieł   
Na przewodniczącego Komisji zaproponowano radnego Patryka Szczygła. Radny 
wyraził zgodę.  
Innych propozycji nie było . 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  
Wynik głosowania :  
Głosów „Za” - 14 
Głosów „Przeciw” - 0 
Głosów „Wstrzymujących się” 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr III/4/2014 w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu została przyjęta jednogłośnie.  
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_4_2014.pdf
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Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Strategii, Rozwoju i Promocji 
Gminy Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
 
Do składu Komisji zgłosili się następujący radni:  
1. Beata Jakacz  
2. Patryk Szczygieł 
3. Marta Baryłka 
4. Zygmunt Podsiadło 
5. Wanda Bednarz 
Na przewodniczącego Komisji zaproponowano radną Beatę Jakacz. Radna wyraziła 
zgodę.  
Innych propozycji nie było.  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie powołania Komisji Strategii, Rozwoju i Promocji Gminy.  
Wynik głosowania  
Głosów „Za” - 13 
Głosów „Przeciw” - 1 
Głosów „Wstrzymujących się” 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący stwierdził, że Uchwała Nr III/5/2014 w sprawie powołania Komisji 
Strategii, Rozwoju i Promocji Gminy została przyjęta.  
 
 
Ad. 7  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
 
Do składu Komisji zgłosili się następujący radni:   
1. Jolanta Ciołczyńska 
2. Małgorzata Janoska 
3. Wioletta Baran 
4. Elżbieta Stanek  
5. Beata Stypa – Rus 
6. Wanda Bednarz 
7. Marta Baryłka  
8. Zbigniew Fabiańczyk 
9. Maria Lipka-Stępniewska 
10. Jerzy Janoska 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_5_2014.pdf
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Na przewodniczącego Komisji zaproponowano Radnego Zbigniewa Fabiańczyka. 
Radny wyraził zgodę.  
Innych propozycji nie było.  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
Wynik głosowania: 
Głosów „Za” - 14 
Głosów „Przeciw” - 0 
Głosów „Wstrzymujących się” 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący stwierdził, że Uchwała Nr III/6/2014 w sprawie powołania Komisji 
Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
została przyjęta jednogłośnie.  
 
 
Ad. 8  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
Rady Miejskiejw Ogrodzieńcu 
 
Do składu Komisji zgłosili się następujący radni:  
1. Wanda Bednarz   
2. Wioletta Baran  
3. Jolanta Ciołczyńska 
4. Małgorzata Janoska  
5. Beata Stypa - Rus 
6. Grzegorz Wałek 
Na przewodniczącego Komisji zaproponowano radną Wandę Bednarz. Radna 
wyraziła zgodę  
Innych propozycji nie było.  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu 
Wynik głosowania :  
Głosów „Za” - 14 
Głosów „Przeciw” - 0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_6_2014.pdf
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Głosów „Wstrzymujących się” 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący stwierdził, że Uchwała Nr III/7/2014 w sprawie powołania Komisji 
Oświaty i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu została przyjęta 
jednogłośnie.  
 
 
Ad. 9  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 

Przewodniczący Rady poinformował ,że do Rady Społecznej SPZOZ z urzędu 
wchodzi Burmistrz Pan Andrzej Mikulski jako przewodniczący Rady Społecznej oraz 
przedstawiciel Wojewody Śląskiego Pani Małgorzata Rasała – Tomczyk.  
 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Rady Społecznej SPZOZ Ogrodzieniec.  
Do składu Rady Społecznej zgłoszono następujące osoby:  
Grzegorz Wałek – wyraził zgodę  
Maria Milejska- wyraziła zgodę  
Zygmunt Podsiadło - wyraził zgodę 
Lech Jaros - wyraził zgodę 
Wioletta Baran - wyraziła zgodę 
 
Innych propozycji nie było.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie ustalenia składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu. 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za” - 13 
Głosów „Przeciw” - 0 
Głosów „Wstrzymujących się” 1 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr III/ 8 /2014 w sprawie ustalenia 
składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ogrodzieńcu została przyjęta.  
 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_7_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_8_2014.pdf
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Ad. 10  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kolegium Redakcyjnego ”Gazety 
Ogrodzienieckiej”.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił dotychczasowy skład Kolegium Redakcyjnego 
”Gazety Ogrodzienieckiej”. Następnie zaznaczył, że zgodnie z § 5 Statutu „Gazety 
Ogrodzienieckiej” w skład Kolegium Redakcyjnego, wchodzą: 

ü Redaktor Naczelny, 
ü Osoby wskazane przez Radę Miejską w Ogrodzieńcu, 
ü Burmistrz Miasta i Gminy lub wskazana przez niego osoba, 
ü Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu. 

 
Redaktor Naczelny Pani Joanna Piwowarczyk wyraziła zgodę na dalszą pracę.  
Osoba wskazana przez Burmistrza - Pan Dariusz Ptaś wyraził zgodę na dalszą 
pracę. 
Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu Pani Dorota Cygan 
wyraziła zgodę na dalszą prace. 
 
Osoby wskazane przez Radę Miejska :  
Ustalono, że do Kolegium Redakcyjnego wchodzą przewodniczący stałych komisji 
Rady Miejskiej w osobach:  
1. Wanda Bednarz – wyraziła zgodę,  
2. Beata Jakacz – wyraziła zgodę,  
3. Patryk Szczygieł– wyraził zgodę,  
4. Zbigniew Fabiańczyk – wyraził zgodę,  
Ponadto chęć pracy w Kolegium zgłosiła radna Maria Lipka-Stępniewska. 

 
Następnie Radny Fabiańczyk zgłosił do Kolegium Redakcyjnego Gazety 
Ogrodzienieckiej panią Annę Pilarczyk–Sprycha - Prezesa Stowarzyszenia LOS. 
Z uwagi na nieobecność na sesji Pani Pilarczyk-Sprychy oraz brak możliwości 
uzyskania od niej zgody na prace w Kolegium, Radny Patryk Szczygieł poprosił o 
przerwę w obradach. 
 
Po przerwie obrady wznowiono przystępując do realizacji pkt. 10 porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że zostało dostarczone pisemne oświadczenie Pani 
Anny Pilarczyk Sprychy w sprawie woli i chęci pracy w kolegium redakcyjnym Gazety 
Ogrodzienieckiej. 
 
Radna Beata Jakacz zgłosiła do Kolegium Redakcyjnego pana Pawła Skórę, 
wskazała, iż jest on Radnym Powiatowy oraz, Prezesem Stowarzyszenia Polska 
Lokalna. 
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Pisemne oświadczenie Pana Pawła Skóry w sprawie woli i chęci pracy w kolegium 
redakcyjnym Gazety Ogrodzienieckiej zostało przekazane na ręce 
Przewodniczącego Rady.  
 
Z sali padły wątpliwości o to, czy pisemne oświadczenia są autentyczne, czy złożone 
na nich podpisy są autentyczne, bowiem zgłoszone do Kolegium osoby były 
nieobecne na sesji, a gdy okazało się, że trzeba wyrazić zgodę, nagle (po przerwie) 
pojawiły się pisemne oświadczenia tych osób.  
 
Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś poproszony o ustosunkowanie się do zaistniałej 
sytuacji odparł, że w przypadku nieobecności, gdy nie ma możliwości złożenia 
ustnego potwierdzenia przedkłada się pisemne oświadczenie woli. Oświadczenie 
woli powinno zawierać słowną treść z której wynika kto i na co wyraża zgodę oraz 
własnoręczny podpis osoby wyrażającej swoją wolę. W razie wątpliwości do 
autentyczności podpisu, sporne kwestie rozstrzyga sąd i grafolog.  
Sekretarz zwrócił natomiast uwagę na zapisy statutu Gazety Ogrodzienieckiej, które 
stanową, że „członkami Kolegium powinny być osoby posiadające wiedzę, 
doświadczenie w zakresie działalności dziennikarskiej, redakcyjnej lub graficznej lub 
osoby pełniące funkcje lub zajmujące się sprawami związanymi z realizacją celów  
i zadań określonych w statucie gazety, a także radni Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
 
Przystąpiono do dalszych zgłoszeń. 
 
Radna Wanda Bednarz zgłosiła do kolegium redakcyjnego Pana Marcina Lipkę 
dodając, iż jest on Redaktorem portalu Mój Ogrodzieniec. 
Pisemne oświadczenie Pana Marcina Lipki w sprawie woli i chęci pracy w kolegium 
redakcyjnym Gazety Ogrodzienieckiej zostało przekazane na ręce 
Przewodniczącego Rady. 
 
Z sali padały głosy wskazujące na niezadowolenie z faktu zgłaszania osób 
nieobecnych bez prezentacji oraz uzasadniania zgłoszeń, dostarczane są tylko 
pisemne oświadczenia , jak w takiej sytuacji Rada ma decydować o wyborze. 
 
Radna Stanek E. zgłosiła obecnego na sali pana Marcina Kocjana dodała, że jest on 
mieszkańcem Ogrodzieńca, interesuje się tym co dzieje się w gminie, uczestniczy w 
spotkaniach rady, i jest obecny na sesji. 
 
Pan Kocjan M. wyraził zgodę.  
 
Radny Patryk Szczygieł zgłosił pana Gajdzika, na co radna Maria Lipka-Stępniewska 
zapytała, co to za osoba, czy jest mieszkańcem naszej gminy, czym się zajmuje. 
 
Radny P. Szczygieł wycofał zgłoszonego przez siebie kandydata. 
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Innych zgłoszeń nie było. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie powołania Kolegium Redakcyjnego ”Gazety Ogrodzienieckiej”.  
Wynik głosowania:  
Głosów „Za” - 10 
Głosów „Przeciw” - 0 
Głosów „Wstrzymujących się” 4 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr III/9/2014 w sprawie powołania 
Kolegium Redakcyjnego „Gazety Ogrodzienieckiej” została przyjęta.  
 
 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów i wydatków, 
przychodów i rozchodów w budżecie gminy Ogrodzieniec na 2014 rok. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak. 
Szczegóły podane przez Skarbnika patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały 
w sprawie zmiany w planach dochodów i wydatków, przychodów i rozchodów w 
budżecie gminy Ogrodzieniec na 2014 rok.  
W uzupełnieniu do przedstawionego projektu uchwały Pani Skarbnik wnioskowała o 
zatwierdzenie dodatkowej zmiany w paragrafie 3 uchwały dot. zmian między działami 
oraz wprowadzenie nowego paragrafu nr 4.  
Projekt uchwały zawierający autopoprawkę rozdano wszystkim radnym.  
 
Projekt uchwały z autopoprawką został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady 
Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za” - 14 
Głosów „Przeciw” - 0 
Głosów „Wstrzymujących się” 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr III/10/2014 w  sprawie  zmiany  w  
planach dochodów i wydatków, przychodów i rozchodów w budżecie gminy 
Ogrodzieniec na 2014 rok została przyjęta jednogłośnie.  
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_9_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_iii_10_2014.pdf
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Ad. 12. 
Omówienie projektu budżetu gminy Ogrodzieniec na 2015 rok. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza Pana Andrzeja Mikulskiego o 
przedstawienie projektu budżetu Gminy Ogrodzieniec na rok 2015 dodając, że 
będzie to pierwsze czytanie projektu budżetu gminy. 
 Z uwagi na przygotowaną przez pana Burmistrza prezentację multimedialną nt. 
budżetu gminy, ogłoszono przerwę w celu uruchomienia sprzętu i przygotowania 
miejsca na prezentację.  
Po przerwie obrady wznowiono przystępując do realizacji pkt. 12 porządku obrad.  
 
Burmistrz MiG Pan A. Mikulski na wstępie poinformował jakie obowiązują procedury 
z zakresu uchwalania budżetu gminy. Miedzy innymi stwierdził, że „projekt budżetu 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego przesyłany jest do regionalnej izby 
obrachunkowej, której zadaniem jest sprawowanie nadzoru finansowego nad gminą. 
Opinia dotycząca projektu budżetu musi być przedstawiona przed jego uchwaleniem. 
Projekt budżetu wójt / burmistrz przedkłada radzie gminy najpóźniej do 15 listopada 
roku poprzedzającego rok budżetowy. Projekt budżetu przedstawiany jest przez 
przewodniczącego rady do zaopiniowania komisjom rady. Komisje rady formułują 
opinie o projekcie budżetu, mają możliwość zgłaszania propozycji wprowadzenia do 
budżetu nowego wydatku lub zwiększenia wydatku już przewidzianego w projekcie, 
wskazując jednocześnie źródło jego finansowania. Uchwała budżetowa musi zostać 
uchwalona przed rozpoczęciem roku budżetowego. W szczególnych przypadkach - 
nie później jednak niż do 31 stycznia roku budżetowego. Do czasu uchwalenia 
uchwały budżetowej podstawą gospodarki finansowej jest projekt uchwały 
budżetowej. W przypadku, gdy uchwała budżetowa nie zostanie uchwalona w 
terminie, wówczas regionalna izba obrachunkowa do dnia 30 kwietnia roku 
budżetowego ustala budżet gminy w zakresie zadań zleconych oraz zadań 
obowiązkowych. 
Burmistrz zaznaczył następnie, że projekt budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok 
przekazany został Regionalnej Izbie Obrachunkowej odział w Częstochowie oraz 
przekazany Radnym w ustawowym terminie. 
Opinia RIO dotycząca projektu budżetu, wieloletniej prognozy finansowej oraz 
możliwości sfinansowania deficytu budżetowego - była pozytywna. 
 
Burmistrz przystąpił do prezentacji projektu budżetu Gminy Ogrodzieniec na 2015rok. 
Prezentacja projektu budżetu miała postać pokazu mulimedialnego.  
Pisemna wersja projektu budżetu została przekazana Radnym oraz stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

http://pl.wikipedia.org/wiki/Regionalna_izba_obrachunkowa
http://pl.wikipedia.org/wiki/Regionalna_izba_obrachunkowa
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Ad. 13  
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radna Jolanta Ciołczyńska wnioskowała o przyznanie jednorazowej pomocy 
finansowej dla mieszkanki Ogrodzieńca z racji urodzenia trójki dzieci.  
 
Radna Wioletta Baran poparła wypowiedz przedmówczyni i również wnioskowała o 
pomoc dla rodziny w której urodziły się trojaczki. Następnie zaznaczyła, że 
mieszkańcy Mokrusa pytają, co z dalszymi pracami remontowymi studni znajdującej 
się przy ulicy Leśnej, przy posesji Pana Jurczaka.  
 
Radny Zbigniew Fabiańczyk pytał na jakim etapie jest złożony do Urzędu 
Marszałkowskiego projekt studni w Gieble?  
 
Radna Wanda Bednarz - Studnie w Ryczowie zostały wyłożone kamieniem, który się 
rozsypuje, przez to jest nieestetyczny wygląd. Ile kosztowało wyłożenie 
poszczególnych studni, komu zostało to zlecone, kiedy skończyła się gwarancja na 
wykonane prace.  
Wnoszę o usunięcie znaku zakazu wjazdu na ul. Kościelną od strony ul. Basztowej 
ze względu na interwencje mieszkańców.  
 
Radny Partyk Szczygieł poruszył kwestie etyki pracowników urzędu. Sprawa 
dotyczyła wypowiedzi na forum internetowym. Radny nadmienił że w innych gminach 
obowiązują kodeksy etyki warto rozważyć wprowadzenie takiego kodeksu i u nas. 
 
Radna Beata Jakacz pytała, czy jest planowane wykonanie nakładek asfaltowych na 
drogach gminnych w Kolonii Ryczów, Żelazku i Śrubarni.  
Czy w budżecie na rok 2015 jest przewidziana nakładka asfaltowa na ul. 
Turystycznej w Ryczowie Kolonii.  
Czy są plany założenia opraw oświetleniowych na boisku w Ryczowie Kolonii? Jest 
to teren gminny, są tam założone bramki, siatki, wiaty, więc teren ten powinien być 
oświetlony. Zwracam się o lustro na ul. Zachodniej w Ryczowie Kolonii.  
Mieszkańcy Żelazka i Śrubarni nie mają zasięgu połączeń telefonów komórkowych. 
Czy można poprawić ten zasięg . 
Mieszkańcy ulicy Leśnej w Żelazku wyszli z inicjatywą i na swój koszt sprowadzili 
trelinkę i proszą o znalezienie wykonawcy, który to wyłoży.  
 
Radna Małgorzata Janoska - Właściciele sklepów oraz mieszkańcy ciągu ulicy od 
Biedronki proszą o zlikwidowanie znaków zakazu, które ograniczają i utrudniają ruch 
pojazdów.  
 
Radna Elżbieta Stanek - Mieszkańcy Kiełkowic pytają, czy jest możliwe, aby w tym 
roku kupić krawężniki, obrzeża i zakończyć chodnik.  
 



Strona 12 z 14 
 

Radny Grzegorz Wałek - Proszę o przełożenie godzin sesji i komisji. Jeżeli mają  
w posiedzeniach uczestniczyć kierownicy i pracownicy urzędu to powinno się to 
odbywać tak jak w całym powiecie ok. godz. 9.00, 10.00, najpóźniej o 11.00.  
 
Radny Jerzy Janoska - W imieniu mieszkańców sołectwa Fugasówka i Markowizna 
proszę o interwencję do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o dokończenie, przedłużenie 
oświetlenia ulicy Poniatowskiego od warsztatu samochodowego do pierwszych 
budynków miasta Zawiercie. Brakuje tam ok. 6 słupów.  
Jest ubytek asfaltu na ulicy Kochanowskiego w Fugasówce i proszę o naprawę. 
 
Radna Marta Baryłka - Czy jest możliwe zaprojektowanie i wykonanie oświetlenia na 
drodze dojazdowej do Józefowa. Jest nowa nakładka asfaltowa, z której mieszkańcy 
są bardzo zadowoleni, ale ze względów na bezpieczeństwo wskazane jest chociaż 
dwie lampy zamontować przy tej drodze. Chodzi o dzieci, które wracają o późnej 
porze z zajęć i kółek pozalekcyjnych oraz dorosłych wracających po zmroku z pracy. 
Były także przypadki uszkodzenia samochodów przez dzikie zwierzęta wybiegające z 
lasu 
 
Odpowiedzi Burmistrza 
 
W sprawie trojaczków rozmawiałem z kierownikiem OPS i ustaliliśmy, że rodzina 
otrzyma pomoc w formie rzeczowej, będzie to najprawdopodobniej specjalny wózek 
dla dzieci. 
 
Gmina opracowała pięć wariantów dokumentacji, wg których można remontować 
studnie w „stylu jurajskim”. Jeśli prace wykonywane byłyby przez gminę konieczne 
jest, aby te studnie zlokalizowane były na gruntach Gminy lub Skarbu Państwa, nie 
na gruncie prywatnym.  
 
W sprawie studni w Gieble został złożony wniosek, ale do tej pory nie zostały 
ogłoszone wyniki konkursu. Nabór prowadzony był w lipcu ubiegłego .roku w ramach 
działania „Odnowa i rozwój wsi”. 
 
Studnie w Ryczowie w zależności od wielkości kosztowały od 20 do 30 tys. zł. Okres 
gwarancyjny to 36 miesięcy. Wiosną wykonawca naprawi uszkodzone elementy w 
ramach gwarancji.  
 
Zmiana organizacji ruchu na ul. Kościelnej w Ryczowie była zaplanowana i 
zrealizowana na życzenie mieszkańców. Bezpieczeństwo jest priorytetem i 
niewątpliwie wjazd na ulicę od ul. Armii Krajowej jest bezpieczniejszy niż wjazd od ul. 
Basztowej. To oznakowanie w chwili obecnej jest zatwierdzone przez Policję i 
Starostwo Powiatowe w Zawierciu.  
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Mamy do wyremontowania bardzo dużą ilość dróg i chodników. Dziś za wcześnie jest 
mówić, które drogi będziemy remontować w pierwszej kolejności. Musimy ustalić 
kryteria i priorytety, według których te remonty będziemy wykonywać. Konkretną 
propozycję przedstawię po uchwaleniu budżetu gminy na rok 2015. Proponuję w 
styczniu lub w lutym spotkać się na komisji i ustalić zasady, na których będziemy się 
opierać. 
 
Oprawy oświetleniowe przy boisku w Ryczowie Kolonii - rozważymy na wiosnę, czy 
są możliwości zawieszenia tam opraw. W projekcie przewidzianych jest zawieszenie 
kilku luster na skrzyżowaniach o utrudnionej widoczności, m.in. na ul. Zachodniej. 
Projekt czeka na zatwierdzenie. Nie można samowolnie ustawiać znaków na drodze.  
 
Na ulicy przy Placu Wolności od Biedronki w stronę ul. Mostowej jest zakaz 
zatrzymywania się i postoju po stronie prawej. Po korekcie oznakowania w tym 
miejscu należy parkować po stronie lewej.  
 
Krawężniki i materiały do chodników – zwrócę się jeszcze w tym roku o pozytywne 
zaopiniowanie zakupu tych materiałów. Przedstawię taką propozycję Komisji Budżetu 
i po jej akceptacji przystąpimy do realizacji w przyszłym roku.  
 
Popieram organizację sesji w godzinach rannych. Na sesji są obecni wszyscy 
kierownicy urzędu gminy oraz jednostek organizacyjnych, ale gdyby przyszła 
potrzeba przygotowania dodatkowych materiałów to jesteśmy w stanie w tym samym 
dniu to zrobić i wyjaśnić problem. Uważam, że przełożenie godzin sesji na godzinę 9 
lub 10 znacznie poprawi jakość naszej pracy.  
 
Oświetlenie przy drogach jest zadaniem własnym gminy. Wykonanie oświetlenia przy 
drodze do Józefowa jest możliwe, pozostaje tylko kwestia wskazania środków na 
dokumentację projektową i wykonanie oświetlenia, a wcześniej przedyskutowanie 
celowości tego zadania. 
 
W sprawie zachowania i posiadania poglądów politycznych osób zatrudnionych w 
urzędzie, burmistrz nie chciał się wypowiadać, bowiem każdy obywatel ma prawo do 
głoszenia swoich poglądów. W sprawie kodeksu etyki, taki dokument obowiązuje w 
naszej gminie od lat. Kodeks etyki został wprowadzony i obowiązuje wszystkich 
pracowników. 
 
 
Ad.  
14Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
 
Przewodniczący Rady przypomniał Radnym o obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych w terminie do końca roku 2014. Następnie odczytał pisma/sprawy jakie 
wpłynęły do Rady Miejskiej;  
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1. Pismo Ldz. 9139/2014 z dnia 04.12.2014r Marzanny i Stanisława Jagła. 
Sprawa została przekazana do Komisji Rewizyjnej celem rozpatrzenia. 

2. Wniosek Bednarza Edmunda o dopuszczenie do głosu podczas sesji. 
 
Rada wyraziła zgodę na dopuszczenie do głosu podczas sesji Pana Bednarza.  
Mieszkaniec Ogrodzieńca Pan Bednarz E. zwracał uwagę, prosił o zainteresowanie i 
rozwiązanie przez władze gminy fatalnej sytuacji w pobliżu Ośrodka Zdrowia w 
Ogrodzieńcu, gdzie podczas deszczu /roztopów woda nie schodzi i w takich 
warunkach dotarcie do Przychodni Zdrowia jest dużym problemem. 
 
 
Ad. 15  
Zamkniecie obrad. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 
z tym dokonał zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 19.20  
 
Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 
 


	- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,
	- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,
	- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,
	- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,
	- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,
	- Radną Powiatu Zawierciańskiego Panią Marię Milejską,






